

**Addendum of Memorandum of Association and Article
of Association of Sharjah Islamic Bank (Public Joint
Stock Company)**

**ملحق تعديل
عقد التأسيس والنظام الأساسي لمصرف الشارقة الإسلامي
(شركة مساهمة عامة)**

Pursuant to Central Bank approval reference No. CBUAE/BSA/2022/703 and the approval of Securities and Commodities Authority (1437/2022/خ/ع) with respect to in relation to amendment of the Sharjah Islamic Bank Article of Association and based on the approval issued in this respect from the investors' general assembly meeting concluded in 27/2/2022, it was resolved to amend Article 7 of the Article of Association and be amended to read as follows:

بموجب موافقة المصرف المركزي CBUAE/BSA/2022/703 وموافقة هيئة الأوراق المالية والسلع 1437/2022/خ/ع بخصوص تعديل النظام الأساسي للمصرف وبناءً على الموافقة الصادرة في هذا الشأن عن اجتماع الجمعية العمومية للمساهمين المنعقدة بتاريخ 2022/2/27 فقد تقرر تعديل المادة رقم (7) من النظام الأساسي لتقرأ كما يلي:-

"All the company's shares shall be nominal and fully paid upon subscription, and the shareholding of the company's shares shall be restricted to the UAE nationals, except that foreigners may own no more than 40% of the company's shares, provided that the individual ownership of one shareholder in his personal or legal capacity, whether jointly or severally, does not exceed 3%, with the exception of the Government of Sharjah. The current shareholders owning more than 3% have the right to maintain the shares they owned."

"جميع أسهم الشركة اسمية وتدفع قيمتها بالكامل عند الاكتتاب وتقتصر ملكية أسهم الشركة على مواطني دولة الإمارات العربية المتحدة ويجوز للأجانب تملك ما لا يزيد عن 40% من أسهم الشركة. على أن لا تزيد الملكية الفردية للمساهم الواحد بصفته الشخصية أو الاعتبارية سواء مجتمعين أو منفردين عن 3% باستثناء حكومة الشارقة. ويحق للمساهمين الحاليين الذين يملكون أكثر من 3% الاحتفاظ بالأسهم المملوكة لهم."

And amending article 25 of the Article of Association to read as follows:

"The Board of Directors and its internal committees hold their meetings remotely or at the company's head office or in any other place approved by the members of the Board and its internal committees by the majority necessary to issue decisions."

وتعديل المادة رقم (25) من النظام الأساسي لتقرأ كما يلي:

"يعقد مجلس الإدارة ولجانه الداخلية اجتماعاتهم من خلال تقي الحضور عن بعد أو في المركز الرئيسي للشركة أو في أي مكان آخر يوافق عليه أعضاء المجلس ولجانه الداخلية بالأغلبية اللازمة لإصدار القرارات."

Other clauses of the article of association remain unchanged.

تظل باقي بنود العقد دون أية تعديل.





المحضر التصديق

انه بتاريخ اليوم الاثنين الموافق 07/03/2022 م

حضر لدي أنا الموثق بدائرة التنمية الاقتصادية الشارقة - الرقم الوظيفي (037) المذكورين بهذا السند وبعد التحقق من الشخصية والصفة والأهلية قمت بالتصديق عليه.

رقم الرخصة : 12088

رقم السند : 201331230461

